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Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 13. december 2021 kl. 19   
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter 

Christian Frantzen -  

Charlotte F. Klitgaard 

Cecilia L. Fava - afbud 

Marianne Deveny - afbud 

Per Holde 

Marlene Munk 

Kasper Guldbæk 

 

Elevrepræsentanter 

Emma Rungstrøm - afbud 

Noah Svensson 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Pernille R. Prag 

 

Randi B. Petersen 

 

Ledelsesrepræsentanter 

Nina G. Faxe 

Jeff B. Christensen 

 

 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Opfølgning fra sidste møde 

 

Sag nr. 2  Nyt fra elevrådet 

Elevrådet har været på kursus med undervisningsmiljø repræsentanter. 

Elevrådet fik en masse ud af det. Der var mange ting de blev mere 

opmærksomme på – bla. hvad de skal være opmærksomme på får at skabe et 

bedre undervisningsmiljø. 

Elevrådet var med til at beslutte at julepynt i blok E skulle være en 

konkurrence. 

 

Sag nr. 3  Orientering om skolen her og nu, herunder ansættelser og 

afskedigelser 

Vi har ansat en lærer til opsamling i indskolingen, hun skal kun være i være i 

blok F hvor hun skal understøtte og hjælpe lærer og pædagoger med elever 
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som går i effekt. 

Har ansat en pædagog til 0. klasse til den gruppeordning – grundet nogle 

interne rokader. 

Vi har ansat en lærer til elever der er blevet visiteret til støttetimer. 

 

Sag nr. 4  Opfølgning trivsel og anti-mobbe strategi 

Vi sætter punktet på til næste SB-møde, da vi ikke rigtig ved hvor langt vi er 

på forældredelen. 

 

Sag nr. 5  Kommunikations strategi 

Der var kommet en forældre spørgsmål om hvorfor alle informationer 

vedrørende corona ikke gå gennem klasselæren. 

Den måde vi har valgt at håndtere informationerne om corona såsom regler, 

test, smittede mm. Det er, at alle informationer skal over Nina og hun skriver 

ud til de rette. Denne valgte procedure er valgt grundet det giver det bedste 

overblik. 

 

Sag nr. 6  Orientering om sag på 3. årgang 

Bestyrelsen blev orienteret om en episode på 3.årgang. 

Efter en gennemgang af selve episoden og hvilke tiltag der er gjort og hvad 

der fremad rettet er tænkt vedrørende episoden. 

Ville en enig skolebestyrelse gerne have følgende ført til referat. 

Skolebestyrelsen syntes det er en god måde ledelsen har håndteret sagen på. 

Skolebestyrelsen bakker ledelsen op vedrørende orientering håndteringen og 

den efterfølgende proces. 

 

Sag nr. 7  Næste møde 

Punkter til næste møde: 

- Anti-mobbe strategi 

- Kommunikations strategi 

- Skolebibliotek 

-  

 


